

Title (en)

Playing field fence for a small playing field

Title (de)

Spielfeldbegrenzung für ein Kleinspielfeld

Title (fr)

palissade pour un petit terrain de jeu

Publication

EP 2208516 A1 20100721 (DE)

Application

EP 10000434 A 20100118

Priority

DE 102009005533 A 20090120

Abstract (en)

The playing field fence is modularly constructed from strip elements in the form of a board or a panel (11) and a vertical post (10), on which the strip elements are fastened. Upper horizontal and lower horizontal connecting elements are provided in cross section, which encompass the strip elements. The individual panels of the strip elements are bordered on the upper side by handrail profile (12) or on the lower side by foot run profiles (13,23). A butt connector (14) is provided, which overlap on a portion of the length of the handrail profile or the foot run profiles in the butt area.

Abstract (de)

Die vorliegende Erfindung betrifft eine Spielfeldbegrenzung für ein Kleinspielfeld welche modularartig aufgebaut ist aus Bandenelementen in Form von Tafeln oder Panelen (11) und vertikalen Pfosten (10), an denen diese Bandenelemente befestigbar sind, wobei weiterhin obere horizontale und untere horizontale im Querschnitt U-förmige Verbindungselemente vorgesehen sind, die die Bandenelemente umgreifen, welche erfindungsgemäß dadurch gekennzeichnet ist, dass die einzelnen Paneele der Bandenelemente jeweils oberseitig von Handlaufprofilen (12) und/oder unterseitig von Fußlaufprofilen (13, 23) eingefasst sind, wobei Stoßverbinder (14) vorgesehen sind, die jeweils zwei benachbarte Handlaufprofile und/oder Fußlaufprofile im Stoßbereich über einen Teil ihrer Länge übergreifen, wobei die Stoßverbinder jeweils zwei benachbarte Bandenelemente untereinander verbinden.

IPC 8 full level

A63C 19/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 19/08 (2013.01); **A63C 2019/085** (2013.01)

Citation (applicant)

- EP 0544893 B1 19980401 - CAGLE DAVID G [US]
- EP 1297866 A1 20030402 - BATES ANDREW JOHN [GB], et al
- DE 19932815 B4 20051215 - ERHARD SPORT INTERNAT GMBH & C [DE]
- WO 2010046329 A2 20100429 - USP HOLDING GMBH & CO KG [DE], et al

Citation (search report)

- [E] WO 2010046329 A2 20100429 - USP HOLDING GMBH & CO KG [DE], et al
- [A] DE 8528731 U1 19870402

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2208516 A1 20100721; DE 102009005533 A1 20100722; DE 102009005533 B4 20200130

DOCDB simple family (application)

EP 10000434 A 20100118; DE 102009005533 A 20090120